
 
 
Geacht college, 
 
In de gemeente Hoogeveen zijn diverse whatsapp groepen actief in de stad Hoogeveen en in 
de buitendorpen.  Deze whatsappgroepen signaleren en melden verdachte situaties of 
vermeende verdachte situaties. Het versterkt hiermee het veiligheidsgevoel in de buurt of in 
de wijk/buurt. Ook zouden whatsappgroepen het werk van de politie kunnen 
vergemakkelijken. 
De organisatie zou wat ons betreft wel professioneler mogen worden, een budget hiervoor 
zien we dan ook niet terug in de opgestelde begroting. 
 
De volgende vragen hebben we dan ook hierover: 
 
- Is het college het met ons eens dat de veiligheid in onze gemeente prioriteit heeft en 
whatsappgroepen in de buurten dit versterkt? 
 
- Heeft de gemeente momenteel enige vorm van betrokkenheid bij deze WhatsApp-
groepen? 
 
- Ziet het college ook de voordelen door het professionaliseren van dergelijke whatsapp 
groepen, zo nee waarom niet? 
 
- Welke best werkbare voorbeelden uit andere gemeenten waar WhatsApp-groepen op een 
professionele en betrouwbare manier worden beheerd, kent het college? 
 
- Op welke manieren, denkt het college, dat de gemeente kan samenwerken met de politie 
om het werk van de WhatsApp-groepen te versterken en te ondersteunen? 
 
- is het college bereid te onderzoeken welke investering gemoeid is met het 
professionaliseren van de whatsapp-groepen? 
 
Namens GB Hoogeveen 
Raadslid Jan van der Sleen 
 

 
 
 
 
 




